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Protokoll til styremøte i Nannestad og Omegn Hundeklubb 
 
 

 
Møtenummer 5 

Sted Klubbhuset, Trandum, Mogreina 

Dag, dato Mandag 28.08.2023 

Klokkeslett Kl. 19.30-21.00 

Oppmøte Steinar Andresen, Hege Andresen, Anette B. Gudmundsrud, 

Marie-Kristine Spjeld, Ingvild Fremmerlid 

Frafall Heidi S. Ånerud, Marita Grønbekk, Rita Nordtug 

 
22/23 Godkjenning av møteinnkalling 

Godkjent 

 
23/23 Godkjenning av referat fra styremøte 28.04.2023 

Godkjent 

 
24/23 Gjennomgang økonomi 

Noen spørsmål  om poster som skal besvares neste gang 
 
Post 7422 hva skal vi gjøre med belønningssystemet? Husk å evaluere høsten 2023. 

 

 
25/23 Nytt fra gruppene 

Bruks, hverdagslydighet, rallylydighet og agility 

Ikke noen store nyheter på bruks- og hverdagslydighet. Nettopp startet opp så trolig vil det bli litt flere som 

kommer på trening utover. Stadig henvendelser om treningsmuligheter via hjemmeside og Facebook. 

 
Rally har trent godt gjennom sommeren og mange viser gode resultater på konkurransebanen. 

 
Ikke noen store nyheter på agility. Mulig vi er litt færre enn tidligere, ønske med om flere medlemmer og flere 

mennesker. Mulighet for å trene fritt på mandager og onsdager? 
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26/23 Saker 
 

Sak 05/23-04 

Tittel Dugnad 

Informasjon Planlegging av dugnad med fordeling av oppgaver som ønskes å få gjort. 

Kommentar Oppgaver: 
Det ble bestemt at vi skal bestille container til å kaste rett opp i, og ikke kjøre hengere til 

ØRAS. 

Ansvarlig Styret 

Status Ferdig 

 
Sak 05/23-06 

Tittel Dugnad, lys 

Informasjon Fagfolk eller dugnad, skal tilhørende stolper også sjekkes? 

Kommentar Blitt enige om å bruke fagfolk.  

Det ble godkjent på ekstraordinært årsmøte om bruk av ekstra midler.  

Ansvarlig Styret 

Status Ferdig 

  
Sak 16/23-01 

Tittel Dugnad 

Informasjon Vårens vakreste eventyr «møkkplukking» 

 Må gjøres før 1. mai. 
Gruppeansvarlig må ta ansvar for hvert sitt område. Sies i fra på samme dag som vi har 

trening. Gruppeansvarlig må si ifra til den som holder treningen. 

Ansvarlig Steinar 

Status Ferdig 

 

 
Sak 21/23-01 

Tittel Ny halldør 

Informasjon I sesongen 2022/23 har det tidvis vært vanskelig å åpne halldøren grunnet isdannelse som 

gjør at halldørene må hakkes opp. 

Kommentar  

Ansvarlig Rita 

Status Videreføres 
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Sak 26/23-01 

Tittel Skal vi endre på rutinene for betalt treningsavgift? 

Informasjon I dag kan nye medlemmer melde seg inn, betale treningsavgift og så kontakte klubben for å 
begynne å trene og få tilgang til hallen. Dette er vel feil rekkefølge. Det er ikke "profesjonelt" 
at noen betaler før de har vært i kontakt med klubben, og i verste fall, må få tilbake 
pengene. 

 
Dagens praksis medfører også en del ekstrajobb for vedkommende som er ansvarlig 
klubbkontakt 

Kommentar 

Styret er enig i at dette burde endres. Endring av tekst på våre hjemmesider er en fordel. 

Ansvarlig Hege og Anette 

Status Videreføres 

  
Sak 26/23-02 

Tittel Hvem skal betale treningsavgift, og hvor mye? 

Informasjon I dag kan systemet med treningsavgift virke urettferdig. (det vil alltid bli urettferdig for 
noen). 

 
Hvordan kan vi gjøre dette mest mulig rettferdig for alle? 

 

Eventuelle endringer bør vel tas opp på årsmøte. Styrets 

utarbeider et forslag 
Ansvarlig Steinar 

Status Videreføres 

 
Sak 26/23-02 

Tittel Fylle store hull? 

Informasjon Skal vi kjøpe inn noe subus og fylle opp de store hullene mellom bane 1 og 2? De begynner å 
bli veldig dype, og vil bli vanskelige til vinteren. 

Kommentar Styret er enig at dette skal gjøres. 

Ansvarlig Steinar 

Status Videreføres 
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Sak 26/23-04 

Tittel Kjetting? 

Informasjon Skal vi gjøre noe med innkjøringen til banene. Det spørs om den "kjettingen" som er der i 
dag, holder til vinteren. 

Kommentar Vi prøver å utbedre dette, men ikke å kjøpe helt nytt enda. 

Ansvarlig Steinar 

Status Videreføres 

 
Sak 26/23-05 

Tittel Gjestetrening i klubben? 

Informasjon Kan man som medlem kan ha med seg en person eller fler på trening uten at de må være 
medlem.  
 

Kommentar Styret er enige om at gjestetrening er ok. Samme person kan gjestetrene maks 5 ganger i 

løpet et år. Navnet på den som skal gjestetrene skrives på booking.  

Ansvarlig Marita 

Status Ferdig 

 
Sak 26/23-06 

Tittel Støtte på 5000 kr til å ordne container 

Informasjon  

Kommentar Ja, styret er enig at dette kan gjennomføres. Penger bevilges til formålet. 

Ansvarlig Heidi 

Status Ferdig 

 
Sak 26/23-07 

Tittel Utleie av hindermateriell til stevne 

Informasjon Utleie av hindermateriell til stevne 

Kommentar Styret sier ja til utleie av hindermateriell. 

Ansvarlig Siw 

Status Ferdig 

  
Sak 26/23-08 

Tittel Søknad om støtte for landslagdeltagelse, Siw Almroth 

Informasjon  

Kommentar Søknad er sendt til Rita. 
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Ansvarlig Styret 

Status Videreføres 

 
Sak 26/23-09 

Tittel Romeriksstevne 2024 

Informasjon Skal vi takke ja til å holde Romeriksstevne i 2024? 

Kommentar Spørsmål fra styret, hvordan var dugnadsinnsatsen? 

Ansvarlig Siw og Ingvild 

Status Videreføres 

 
Sak 26/23-10 

Tittel Kan den nye stigen bli stående i hallen vår? 

Informasjon Stigen er for tung til å flyttes, kan den få bo i hallen? 

Kommentar Forslag: Bytte på med stige og møne fra uke til uke, eller ulike perioder. Begge deler både 

møne og stige kan ikke stå i hallen på grunn av plassmangel. 

Ansvarlig Siw og Ingvild 

Status Ferdig 

 
Eventuelt 

 
 

Neste styremøte er mandag 9 oktober kl.19 
 
 

Ingvild Fremmerlid, sekretær NOHK 

Mogreina 28.08.2023 
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